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Verzia 01 Platná od 01.02.2023 

Revízia  Platná od  

Počet výtlačkov 04 

  

Dodatok č. 1 k MP 02 Príjem klienta do zariadenia zo dňa 01.07.2022 

  

 

 Meno a priezvisko Funkcia Dátum Podpis 

Spracoval PhDr. Lívia Katona PhD. MK 01.02.2023  

Preveril Božena Malovcová riadiaci pracovník 01.02.2023  

Schválil PhDr. Karol Závodský riaditeľ 01.02.2023  

 



Cenník poskytovaných sociálnych služieb v ľahko čitateľnej forme  

UBYTOVANIE                                                                 

2 lôžkových a  3 lôžkových izbách                                                                                                                     

návštevy kedykoľvek, ale nočný kľud zachovávame           

 

 

 

 

 

 

 

                 

        STRAVOVANIE  

• racionálne a diétne stravovanie vrátane diabetickej stravy                   Cenník za stravovanie  

• diétna strava určovaná ošetrujúcim lekárom                                         racionálna a šetriaca strava – 8,23€ za deň        

• jedálny lístok zostavovaný stravovacou komisiou                                diabetická strava – 9,03 € za deň  

• strava 5 x denne, diabetici 6 x denne                                                     

  

     OŠETROVATEĽSKÁ STAROSTLIVOSŤ   

   
•  praktický lekár podľa potreby 

  
• psychiater podľa potreby a jedenkrát ročne zubár 

alebo podľa potreby 

 

• rehabilitáciu podľa potreby 

 

• nepretržite opatrovateľský alebo ošetrovateľský personál 

 

   

 
Úhrada 2-lôžkovej izby               na    1 deň   22,83 €/osoba 

Celková úhrada 2-lôžkovej izby na 30 dní  685,00 €/osoba 

 
Úhrada 3-lôžkovej izby                na  1 deň  21,50 €/osoba 

Celková úhrada 3-lôžkovej izby na 30 dní 645,00 €/osoba 

 



         Sociálna starostlivosť  

 

o každý pracovný deň Vám sociálna pracovníčka pomôže zariadiť 

Vaše osobné veci, sprostredkuje kontakt s rodinou 

  

o nepretržite  pracovníci priamej starostlivosti Vám poskytnú podľa 

Vašich individuálnych želaní a potrieb pomoc pri osobnej hygiene, 

pri zvládaní bežných úkonov starostlivosti o vlastnú osobu,  pomoc 

pri kúpaní, kŕmenie, prebaľovaní, pomoc pri chôdzi a pod. 

  

o každý pracovný deň inštruktorky sociálnej rehabilitácie potom 

zaisťujú záujmovú  činnosť, napr.:  

  o kreslenie    

  o maľovanie   

  o modelovanie    

  o práce s papierom 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

o spoločenské hry   

o spievanie, počúvanie hudby  

o sledovanie TV  

o prechádzky po okolí   

o tréning pamäti, lúštenie krížoviek   

o knižnica   

o porozprávanie sa   

o spoločné predčítanie   

                              o  bohoslužby, výlety a iné 



Odborné činnosti § 16 zákona 

Pomoc pri odkázanosti na pomoc inej fyzickej osoby 5 €/ deň a 150 € /mesiac 

 

 

 

       

 

 

 

 

 

 

Upratovanie na osobu 0,85 €/deň a 25,50 €/mesiac 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Údržba bielizne a šatstva 0,10 €/deň a 3 €/mesiac  

 

Pranie na osobu 0,65 €/deň a 19,50 €/mesiac 

 

 

 
 

 


